
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for grøn trepart

Dato: 5. maj 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 792
Hvilke initiativer vil ministeren tage for at sikre, at borger kan føle sig trygge ved myndig
hedsafgørelser, og så der ikke igen opstår fejl, hvor myndigheder giver en tilladelse som 
mange år senere inddrages af en anden myndighed, og hvordan vil ministeren sikre 
en grundig koordination mellem byggelovgivning og fredskovsbestemmelser, jf. artiklen 
»Familie fik tilladelse for 23 år siden: Nu skal de fjerne gylletank på grund af fire meter«, 
TV Midtvest, den 1. maj 2025?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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